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             Protokół Nr      /2025

                      z posiedzenia Komisji ds. Wsi i Ochrony Środowiska

                         Rady Miejskiej w Grodzisku Wielkopolskim,

  które odbyło się w dniu 22 stycznia 2025 roku.

Posiedzeniu przewodniczyła radna Katarzyna Lusina – Przewodnicząca Komisji,  która powitała
wszystkich zebranych, a następnie przedstawiła proponowany porządek obrad, który został przyjęty
jednogłośnie.

1. Otwarcie posiedzenia

2. Przyjęcie porządku obrad

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia

4. Opracowanie i przyjęcie planu pracy Komisji na 2025 rok

5. Sprawy bieżące

6. Wolne głosy i wnioski

Wykonanie porządku obrad:

Ad. 3  

Protokół z poprzedniego posiedzenia przyjęto jednogłośnie bez odczytywania. 

Ad. 4  
Plan pracy Komisji  ds.  Wsi  i  Ochrony Środowiska na  2025 rok przedstawiła  radna Katarzyna
Lusina – Przewodnicząca Komisji.  Plan pracy stanowi załącznik do protokołu. 

Do planu pracy wniesiono uwagi i zapytania:

-  radna  W.  Tullin  zapytała,  czy  jest  planowane  jeszcze  jakieś  spotkanie  dotyczące  funduszu
sołeckiego?

- Pani Przewodnicząca odpowiedziała, że temat zostanie poruszony na jutrzejszym spotkaniu, na
które zaproszona została również Burmistrz H. Kozłowska i sołtys Wilkowa Polskiego, które ma
największy  fundusz  sołecki  w  gminie  Wielichowo  oraz  sołtyska  Reńska,  które  ma  jedno  z
mniejszych funduszy. W tym roku mija 10 lat odkąd w gminie Wielichowo wprowadzono fundusz
sołecki,  więc  spotkanie  będzie  dobrą  okazją,  by  poznać  jak  to  wszystko  wygląda  od  strony
praktycznej i porozmawiać jak funkcjonuje.   

Proponowany plan pracy został przyjęty przez radnych jednogłośnie.

 Ad.5 i 6
- radna W. Tullin poinformowała, że w Albertowsku jest wiata wyposażona w prąd. W związku z
tym pojawiają się zapytania, jak by wyglądała kwestia wypożyczenia tej wiaty i jakie byłyby wtedy
opłaty?                



- Burmistrz odpowiedział, że prawdopodobnie trzeba będzie to ustalić i wprowadzić ryczałtem, bo
gmina nie  może sprzedawać energii.  W takiej  sytuacji  opłata  za prąd  musiałaby się  znaleźć  w
ewentualnej opłacie za wynajem wiaty.

- Zastępca Burmistrza zapytał jaki jest  odbiór wiaty w Albertowsku? Czy mieszkańcy są z niej
zadowoleni?

- radna W. Tullin odpowiedziała, że tak, wszystkim podoba się miejsce, jak i usytuowanie. Jeszcze
w grudniu odbyło się spotkanie integracyjne, na które przybyli mieszkańcy. Miejsce odwiedzają
także miłośnicy quadów, co skłoniło do rozmów, czy nie trzeba by zainstalować tam monitoringu.
Do tej pory nic nie zostało skradzione ani zniszczone, ale są ślady, że po kostce brukowej quadami
ktoś jeździ. 

-  radna  K.  Nadobnik  zapytała,  czy  już  wiadomo  kiedy  zostanie  ogłoszony  konkurs  dla  Kół
Gospodyń Wiejskich? Panie z KGW nie mają żadnych informacji, nie wiedzą jak napisać projekt i
jak go złożyć.

-  Zastępca  Burmistrza  odpowiedział,  że  na  pewno  trzeba  go  będzie  złożyć  przez  generator
wniosków.

- radna I. Drgas zapytała jaki jest powód zmiany obwodów szkół?

- Burmistrz wyjaśnił, że wprowadzone zostały pewne korekty dotyczące przede wszystkim miasta,
czyli wprowadzono podział między SP 4, a SP 1 i SP 2. Chodzi o to, żeby nieco odciążyć SP 4 i na
tyle, na ile jest to możliwe dociążyć SP 1.

-  radna  K.  Nadobnik  stwierdziła,  że  po tej  zmianie  nie  trzeba  będzie  długo czekać  na reakcję
rodziców. Odkąd pamięta dzieci z Dolnych Kobylnik chodziły do SP 4, a teraz gdy będą miały iść
do SP 1, to będzie afera.

- radna I. Drgas dodała, że jest to społeczność wiejska, więc na pewno będzie jakiś odzew ze strony
rodziców.

- radna D. Przybysz wyraziła zdanie, że ludzie z miasta posyłają dzieci do szkoły w Kobylnikach,
bo uważają,  że  jest  lepsza,  tak  jak  kiedyś  posyłali  do  szkoły  w Ptaszkowie,  dlatego SP 4  jest
przepełniona.

- radna K. Nadobnik stwierdziła, że to nie jest do końca prawda, bo swoich obwodowych dzieci
szkoła w Kobylnikach ma bardzo dużo.

- radna D. Przybysz zapytała, czy to znaczy, że dzieci z miasta się w Kobylnikach nie uczą?

- radna K. Nadobnik odpowiedziała, że jeśli jest miejsce, to oczywiście, że się uczą, a jeśli nie ma,
to pierwszeństwo mają dzieci z obwodu. Kobylniki się bardzo rozbudowują, więc dzieci przybywa.

- Burmistrz dopowiedział, że oprócz Kobylnik do obwodu należą Zdrój oraz ta część miasta która
znajduje się od obwodnicy na południe.  W praktyce jest  tak,  że dzieci z Czarnej Wsi powinny
chodzić do szkoły w Kąkolewie, a chodzą pół na pół. Do tego dochodzi Młyniewo i Chrustowo oraz
dzieci dowożone z Ujazdu Huby. Póki nie było obwodnicy, to dzieci z ulic Dolna, Strumykowa, itd.
chodziły do obwodu SP 4, w tej chwili ulice te znajdują się po miejskiej stronie obwodnicy, w
związku z tym postanowiono, że będą uczęszczały do SP 1 lub SP 2.  Minie parę lat  zanim to
wszystko zadziała i da efekt, ale bardzo opóźniony. Takie są w gminie rozwiązania i trzeba się z
tym pogodzić. Decyzja o tym, żeby budować SP 1 na Chopina nie była najszczęśliwsza, ale wtedy
zakładano, że miasto się będzie rozwijać właśnie w tej części, a nikt nie myślał o tak dynamicznym
rozwoju Wojska Polskiego.

- radna I. Drgas stwierdziła, że w gruncie rzeczy SP 1 nie jest aż tak źle usytuowana, bo jest na
uboczu, jest tam spokojnie, a w pobliżu jest piękny kompleks sportowy.



-  Burmistrz  zgodził  się  z radną,  ale  stwierdził,  że  gdyby „Jedynka” znajdowała się  na Osiedlu
Wojska  Polskiego,  to  Osiedle  i  ul.  Winna miałyby szkołę  w zasięgu ręki,  a  całą  resztę  miasta
mogłaby obsługiwać SP 2, która jest dokładnie w środku.

- radna D. Przybysz jest zdania, że to nie są jakieś wielkie odległości. Jej córka chodziła do zerówki
w Grąblewie, a mieszkała na Słowackiego, tak było przyjęte i jako matka nie pomyślałaby nawet,
żeby się temu przeciwstawić.

-  Burmistrz  przyznał  rację,  ale  przypomniał,  że  w dzisiejszych  czasach  ludzie  robią  się  coraz
bardziej wygodni. 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz.16.00 , zakończono o godz 16.25

Protokołowała                                                                      Przewodniczący Komisji

Maria Kępińska                                                                                          Katarzyna Lusina


